

# Vergadering 2 Ouderraad 27/09/2018

## 1 Aanwezigheden/verontschuldigten optekenen

Verontschuldigten: Melissa, Greet en Rebecca

## 2 Goedkeuring verslag 29/08

Geen opmerkingen

## 3 Nieuws vanuit de OR

We hebben een nieuw lid: Elisabeth, mama van Felix in PK1C → Welkom!!

## 4 Kastoestand en begroting schooljaar 2018-2019

Eind oktober kunnen we onze tussenkomst in de fietsenstalling betalen nl. 7500 €.

Véronique geeft hiervoor een seintje. We voorzien ook een kost van +/- 1700 € voor de Sint en +/- 700 € voor de receptie van de 1<sup>e</sup> Communie. Ook het tweede deel van het bos wordt misschien dit jaar aangeplant. Hiervoor voorzien we een kost van +/- 650 €

Jaarlijks hebben we ongeveer 6000 € opbrengst. We voorzien dat we dit jaar opnieuw kunnen verder doen met de speelplaatsverfraaiing. De zandbak voor de kleuter krijgt hier absolute voorrang.

## 5 Agendapunten

### 5.1 Evaluatie infoavond

De vraag of de bar nuttig is wordt opnieuw gesteld. Conclusie: we houden de bar, maar misschien moeten we die meer zichtbaar maken (verlichting, banners, ...)

Blijkbaar waren er ook enkele ouders voor wie het niet duidelijk was dat er een infomoment was.... Dit was nochtans gemeld in de laatste nieuwsbrief, nieuwe ouders krijgen ook een brief afzonderlijk mee hiervoor. Dit gaat ook steeds door op de eerste vrijdag van het schooljaar. Dit zeker niet wijzigen. Misschien laatste week van de vakantie nog een mail uitsturen ter herinnering.

## 5.2 Stand van zaken Typetopia

De brieven zijn hiervoor twee weken geleden meegegeven. Momenteel 14 inschrijvingen en we hebben er 16 nodig om de maximale korting te bekomen. Ondertussen bericht gekregen dat de driesprong ook wil meedoen. Het komt dus goed. De lessen zouden midden oktober starten.

## 5.3 WG teambuilding

WG moet nog samenkomen

## 5.4 WG dag van de leerkracht

Kathleen meldt dit nog op de FB-pagina. Anneleen W en Chris melden zich om ook nog mee te zorgen voor de opvang. Hiermee hebben we voldoende ouders om de opvang te kunnen doen. Het ontbijt is besteld, de leerkrachten zijn verwittigd.

## 5.5 WG speelplaats

Vorig jaar hebben we 4216 € kunnen tussenkomen in de speelplaatsverfraaiing. Dit was een 50-50 partnership met de school. Dit jaar zijn de plannen zeeeeer ambitieus! Een absolute must is de zandbak voor de kleuters. Die is al heel lang beloofd en de graafwerken zijn bezig. De totale kostprijs voor de zandbak wordt geschat op 5000 à 6000 €. De school wil opnieuw voor 50-50 partnership gaan.

Vanuit de leerlingenraad kwam ook de vraag om de banken met het voetbalveld te verlengen. Dit is een kostprijs van 1300 €. Doen we dit samen met de zandbak of niet? We vragen na wat de definitieve kostprijs van de zandbak is en beslissen dan aan de hand van eventuele bijkomende leveringskosten om dit al dan niet samen te bestellen.

## 5.6 WG eetfestijn

Door de werken aan de turnzaal gaan we voor een totaal ander concept nl. kraampjes op de speelplaats (frietjes en hamburger, pasta, soep, k&b-plankje en dessert). We voorzien de eetzaal om bij slecht weer binnen te kunnen eten. De gerechtjes zullen zoveel mogelijk reeds op voorhand klaar zijn zodat we dit enkel moeten opdienen vanuit de kraampjes. In de eetzaal voorzien we ook animatie zoals kinderdisco, shmink,.... **We hebben alle helpende handen nodige** voor dit evenement. Chris maakt hiervoor asap een google doc aan. Het eten zouden we beperken van 11h tot 14h, de animatie loopt wel nog door.

## 5.7 WG Spelletjes

De werkgroep is hiervoor ook reeds samengekomen. Er wordt niet alleen aan gezelschapspelletjes gedacht, maar ook aan reuzegames zoals 4 op een rij,... Vraag vanuit de WG: voorzien we een ganse dag (10h-17) of enkel in de namiddag. Best enkel de namiddag want anders organisatorisch moeilijk met eten voorzien en zo.... Er worden ook nog mensen gezocht die actief (verkleed en met attributen) willen voorlezen. **Er zijn voor dit evenement ongeveer 13 helpers nodig.**

## 6 Infopunt ouders

Vraag: de 5e jaars gaan als enige slechts 2 keer op meerdaagse....

Dit klopt. Zij zijn het enige jaar die door de nieuwe regeling uit de boot vallen om 3 keer op meerdaagse te gaan. Het is zeer moeilijk om nu nog een locatie te vinden om dit te organiseren, bovendien moet er rekening gehouden worden met de maximumfactuur. We kunnen wel kijken om eventueel een 'sleep-over' te organiseren om school voor deze leerlingen. Vanuit de OR komt het voorstel om dan eventueel een activiteit te organiseren als dit kan doorgaan. Véronique bespreekt nog eens met de leerkrachten om te zien wat de mogelijkheden zijn.

Het grote speeltuig op de speelplaats van het lager is opnieuw stuk: de veiligheidscoördinator volgt dit op. De bestaande banden zijn niet meer conform. Die moeten vervangen worden, maar kost +/- 900 €. Ook de brug is opnieuw kapot. Deze wordt nu opnieuw hersteld. Laatste poging is dan om de brug op de grond te leggen. Helpt dit niet, dan moet het speeltuig weg.

Belteken niet altijd op hetzelfde tijdstip: de klok op de speelplaats is radiogestuurd. Die loopt altijd juist. De ander klok moet om de haverklap aangepast worden. Maar dit geeft geen al te grote verschillen, normaal gezien...

## 7 Infopunt school

Bij de inzamelactie van Bebat hebben we een groot schaakbord gekregen. Zeer leuk, zeker nu de schaaklessen zijn gestart (hiervoor zijn er 43 inschrijvingen!!!) Het schaakbord wordt misschien afgegeven door sinterklaas.

Het is het laatste schooljaar met de huidige fotograaf. Er kwam een voorstel voor een nieuwe fotograaf. Alles kan digitaal verlopen. Bij inloggen binnen de 10 dagen krijg je de klasfoto gratis. Er kan afgedrukt worden op canvas, placemat,.... Geen pasfoto's omdat de regels hierover veel te streng zijn. Dit wordt algemeen goedgekeurd!! Dit jaar zijn de schoolfoto's op 22 november

Van 22/10 tot 23/11 zijn er de werken in de turnzaal. Er wordt nieuwe vloer gelegd, nieuwe verlichting, nieuwe ramen (met schuifraam, ook voor de klas van Juf Priscilla) nieuwe plafond voor de kleedkamers, brandwerende deuren met de eetzaal die aan beide kanten kunnen opengaan en nieuwe buitendeur. Er is enkel een probleem met de vloer. Er is een sportvloer voorzien, maar hiervoor moeten matten komen voor als de zaal voor andere doeleinden wordt gebruikt. Deze matten kosten 5000 €. Is dit nodig? Gaat dit correct gebruikt worden? Er wordt nog gekeken om toch nog een andere vloer te kunnen leggen en of dit beter zou zijn EN wat de kostprijs hiervoor is....

Er moet nog een oplossing gezocht worden voor de klas van juf Priscilla gedurende de werken, voor de naschoolse opvang en voor het materiaal van de turnzaal....

Er kwam ook het nieuws vanuit het solidariteitsfonds dat de bijdrage voor de werken aan de fietsenstalling en zo niet doorgaat. Hierdoor zit de school met heel wat extra kosten dit jaar.... De zandbak voor de kleuter moet er wel sowieso komen, maar extra kosten/werken worden moeilijk. Zo moet er nog prijs gemaakt worden voor extra verharding aan de boom tegen het hekken (waar nu de pallets liggen).

### 8 Varia

- 9 GDPR – klaslijsten: We kunnen vanuit de OR zelf brieven meegeven aan de ouders met duidelijke vermelding waarom we de gegevens willen bekomen. Dit wordt verder bekeken. We kunnen hier wel niet meer lang mee wachten...

Stof voor naai-avond: Elisabeth heeft nog veel stof liggen voor schortjes. Is dit nog nodig? Véronique vraag na bij de leerkrachten.

Vanuit het schoolbestuur kwam een opmerking over het gebruik van FB voor school en ouderraad. Dit wordt een beetje afgeraden. Het is echter onze bedoeling om meer mensen te bereiken via FB en zo de school beter te kunnen ondersteunen, meer bekend te maken bij de ouders en meer volk op evenementen te krijgen. Anderzijds het is slechts een aanbeveling om FB niet te gebruiken. We wachten best nog af tot er meer nieuws komt en voorlopig blijven we FB wel gebruiken (met gezond verstand)

Nele stuurt nog de ledenlijst door om aan te passen zodat het mailadres up to date is voor dit schooljaar. En er wordt nog een groepsfoto getrokken.

### 10 Ter info:

#### 10.1 Emailadressen

[leden17-18@ouderraadshp.be](mailto:leden17-18@ouderraadshp.be)

[doeouder17-18@ouderraadshp.be](mailto:doeouder17-18@ouderraadshp.be)

[info@ouderraadshp.be](mailto:info@ouderraadshp.be) (Nele P.)

[redactieshp@ouderraadshp.be](mailto:redactieshp@ouderraadshp.be) (Els, Lieve, Angie en Sofie)

#### 10.2 Samenstelling werkgroepen

Nog aan te vullen

## AGENDA OUDERRAAD

<b>wergroepen</b>	<b>Data</b>	<b>Info</b>	<b>#pers</b>	<b>wie?</b>
Info avond	07-09-18			Chris, <u>Dominique</u> , Elisabeth, Deborah
Dag van de leerkracht	05-10-18		3	Dominique, Melissa, Fleur
Eetactie	25-11-18		5	Natalie, Deborah, Chris?, <u>Anneleen</u> , Kathleen
Winterwandeling/spe lletjesnamiddag	02-02-19		5	<u>Elisabeth, Fleur, Eline</u>
Jeugdboekenmaand/ voorleesdag	27-03-19			Elisabeth, Fleur, Anneleen
Klusjesdag	30-03-19			
moederdagactie ontbijt	12-05-19		2	<u>Nathalie</u> , Rebecca, Nele L.
Receptie eerste communie	25-05-19		10	Nele P. stuurt mail
vaderdagactie koekenvekoop	09-06-19		5	Melissa, Nele L.
Nieuwsbrief				Els, Lieve
Fietsenstalling				Chris, Kathleen, Anneleen W
Speelplaats				Fleur, Kathleen
Teambuilding				Fleur, Elisabeth, Chris, Eline
Bos				Elisabeth, Anneleen, Fleur, Chris